

Cambodia:

**កម្មវិធីជំនួយហិរញ្ញវត្ថុសម្រាប់អ្នកជម្រើសមានចំណូលទាប,  
គ្មានអាស្រ័យធានាឬមានអាស្រ័យធានាតិចតួច**  
ការថែទាំគតិកថ្លៃ ឬការថែទាំបញ្ចុះតម្លៃ  
សំនួរដែលត្រូវបានសួរអ្នកធ្លាប់

**តើធ្វើដូចម្តេចដើម្បីកំណត់ថាតើខ្ញុំមានលិខិតសម្រេចសម្រាប់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដើម្បីបង់ប្រាក់គណនីហិរញ្ញវត្ថុរបស់ខ្ញុំទេ?**

មន្ទីរពេទ្យសុល្លម៉ា វ៉ាលីផ្តល់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ, ការថែទាំគតិកថ្លៃ  
ឬការថែទាំបញ្ចុះតម្លៃសម្រាប់អ្នកជម្រើសទាំងអស់។  
អ្នកអាចត្រួតពិនិត្យថាតើអ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដោយប្រើគោលការណ៍ក្រីក្រ  
សហព័ន្ធជាមួយ។ សម្រាប់ការទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ ប្រើប្រាស់នៅកាលីហ្វ័រណីគឺជាការទាមទារ។  
សេវាកម្មហិរញ្ញវត្ថុអ្នកជម្រើសនឹងមិនសុំឯកសារពិភាក្សាសញ្ញាណភាព  
ឬសិទ្ធិផ្ទាល់ខ្លួនសម្រាប់ការសង្កេតទទួលសិទ្ធិកាលីហ្វ័រណី។

ប្រសិនបើចំណូលគ្រួសាររបស់អ្នកនៅក្រោម 300%  
នៃគោលការណ៍ចំណូលតាមបែបសហព័ន្ធខាងក្រោម  
អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ (មន្ទីរពេទ្យនឹងរៀបចំការផុតកំណត់ 100%  
នៃការបានតំលៃរបស់អ្នក)។

ប្រសិនបើចំណូលគ្រួសាររបស់អ្នកនៅក្នុងកម្រិត 301% និង 400% នៃគោលការណ៍ក្រីក្រ  
អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានជម្រើសការទូទាត់បញ្ចុះតម្លៃដែលទុកចំនួនមូលនិធិបង្ហាញថាអ្នក  
ត្រូវទទួលបាន។

ប្រសិនបើគ្រួសាររបស់អ្នកមានការចំណាយផ្នែកសុខភាពខ្ពស់ (ការចំណាយសុខភាពប្រចាំឆ្នាំ  
10% លើចំណូលគ្រួសាររបស់អ្នក)  
អ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុឬជម្រើសការទូទាត់បញ្ចុះតម្លៃ។

**តើធ្វើដូចម្តេចដើម្បីដាក់ពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុប្រសិនបើខ្ញុំមានអាស្រ័យធានាប៉ុន្តែចំណូលទាប?**

ការិយាល័យអាជីវកម្មនឹងចាប់ផ្តើមដំណើរការកំណត់សិទ្ធិភាគីពិពេលដែលពួកគេចូលរួមបានបំពេញ  
ពេញអំពើប្រកាសពិការផ្តល់ព័ត៌មានអំពីចំណូលគ្រួសាររបស់អ្នក។  
ការមិនបញ្ជូនលិខិតឯកសារជាពេញលេញនិងឯកសារពិពណ៌នាការបញ្ជាក់ទេហើយអាចនាំឲ្យត្រូវបដិសេធ។

**តើធ្វើដូចម្តេចដើម្បីដាក់ពាក្យសុំជំនួយហិរញ្ញវត្ថុប្រសិនបើខ្ញុំមិនមានអាស្រ័យធានា (បង់ដោយខ្លួនឯង)?**

អ្នកត្រូវតែធ្វើការត្រួតពិនិត្យស្ថានភាពសម្រាប់ការចូលរួមជាលក្ខណៈផ្នែកមន្ទីរពេទ្យដោយប្រើប្រី  
ក្សាហិរញ្ញវត្ថុរបស់យើងសម្រាប់មេឌី-ខាល។ ពេលដែលការជ្រាបលក់ត្រូវបានធ្វើ  
អ្នកនឹងទទួលបានលិខិតមួយសម្រាប់ការចុះហត្ថលេខា។

អ្នកត្រូវការផ្តល់ព័ត៌មានអំពីសេវាកម្មផ្នែកសុខភាពឬឯកសារជួសជុលចម្បងដូចជា  
ចំណាំពន្ធខណ្ឌស្បៀងកម្ពុជា។

**ឯកសារបញ្ជាក់ចំណូលដែលអាចទទួលបាន**

- បញ្ជីសម្រង់ចំណូលពីការប្រាក់ពីរប្រាក់ការងារមួយធ្វើ 3-4 ខែ